

7 Lessons from the Wilderness 七個曠野的功課

Illustration 1:

Illustration 2:

【來 Heb 1:14】

I. 紅海的曠野 – 要安靜, 知道我是神

Wilderness of Red Sea—Be still and know that I am God. (Exod 14)

【出 Exod14:10~14】

Illustration 3:

II. 書珥的曠野—生活上小的不舒適, 訓練我們和神的關係不被影響, 反而更加的親蜜 (Exod 15:22).

The Wilderness of Shur—Sometimes God wants you uncomfortable to help you develop an intimate relationship with Him.

【出 Exod15:22~24】

【出 Exod 15:25~27】

III. 汛的曠野—基督徒的新生活

Wilderness of Sin—Christian New Life (Exod 16).

【出 Exod 16:1】

【出 Exod 16:14~15】

Illustration 4:

IV. 西乃的曠野—盡心盡性盡力愛主你的神.

Wilderness of Sinai—Love the Lord your God with all your heart, all your soul, and all your might. (Num 19)

【羅 Rom 8:32】

【可 Mark 12:28~31】

V. 巴蘭的曠野—祭司的國度要有美好的行政制度才能夠 impact 整個社區. **Wilderness of Paran—Kingdom of Priest necessitates a wonderful administrative system to impact the entire community/world. (Num 10-11).**

Illustration 5: 【約 John 17:22】

VI. 尋的曠野—神僕人應有的態度.

Desert of Zin – The attitude that the servant of God is required to have. (Num 20)

【民 Num 20:10~11】

【路 Luke 17:5~10】

VII. 與摩押相對的曠野—我是你們救贖的神

Wilderness across from Moab—I am the Lord of your salvation. (Num 21)

【民 Num 21:8~9】

【約 John 3:14~15】

【加 Gal 3:13】

【加 Gal 3:1~3】

Conclusion 結論

神把以色列從埃及為奴之地帶出來, 讓他們成為一個聖潔的國度, 君尊的祭司, 屬神的子民 (出 19:6; 彼前 2:9). 神用曠野的經歷來改變他們.

God brought Israel out of slavery in Egypt and made them a holy nation, royal priesthood, and people of God (Exodus 19:6; 1 Peter 2:9). God used the wilderness experiences to change them.

今天我們同樣從罪所奴隸的世界中被解放出來, 神要我們成為帶領世界的罪人成為神所愛的子民的中介者. 神同樣會用我們生命中的曠野, 來訓練我們. 曠野是一個過程, 結果是要我們成為神聖靈宮殿的重要棟樑. 讓我們一同努力前行.

Today, we are also freed from a world enslaved by sin, and God wants us to be the intermediaries that lead the world's sinners to become God's beloved people. God also uses the wilderness of our lives to train us. The wilderness is a process and the result is that we become an important pillar of the temple of the Holy Spirit. Let us work together to move forward.

Reflections:

1. Which of the 7 wildernesses present the greatest lesson for you? Which of them is foundational to all Christians in your own opinion? 上面 7 個曠野的經歷, 哪一個對你是最不容易的功課? 你覺得哪一個是每一個基督徒都不可或缺的?

7 Lessons from the Wilderness 七個曠野的功課

Illustration 1:

Illustration 2:

【來 Heb 1:14】

I. 紅海的曠野 – 要安靜, 知道我是神

Wilderness of Red Sea—Be still and know that I am God. (Exod 14)

【出 Exod14:10~14】

Illustration 3:

II. 書珥的曠野—生活上小的不舒適, 訓練我們和神的關係不被影響, 反而更加的親蜜 (Exod 15:22).

The Wilderness of Shur—Sometimes God wants you uncomfortable to help you develop an intimate relationship with Him.

【出 Exod15:22~24】

【出 Exod 15:25~27】

III. 汛的曠野—基督徒的新生活

Wilderness of Sin—Christian New Life (Exod 16).

【出 Exod 16:1】

【出 Exod 16:14~15】

Illustration 4:

IV. 西乃的曠野—盡心盡性盡力愛主你的神.

Wilderness of Sinai—Love the Lord your God with all your heart, all your soul, and all your might. (Num 19)

【羅 Rom 8:32】

【可 Mark 12:28~31】

V. 巴蘭的曠野—祭司的國度要有美好的行政制度才能夠 impact 整個社區. **Wilderness of Paran—Kingdom of Priest necessitates a wonderful administrative system to impact the entire community/world. (Num 10-11).**

Illustration 5: 【約 John 17:22】

VI. 尋的曠野—神僕人應有的態度.

Desert of Zin – The attitude that the servant of God is required to have. (Num 20)

【民 Num 20:10~11】

【路 Luke 17:5~10】

VII. 與摩押相對的曠野—我是你們救贖的神

Wilderness across from Moab—I am the Lord of your salvation. (Num 21)

【民 Num 21:8~9】

【約 John 3:14~15】

【加 Gal 3:13】

【加 Gal 3:1~3】

Conclusion 結論

神把以色列從埃及為奴之地帶出來, 讓他們成為一個聖潔的國度, 君尊的祭司, 屬神的子民 (出 19:6; 彼前 2:9). 神用曠野的經歷來改變他們.

God brought Israel out of slavery in Egypt and made them a holy nation, royal priesthood, and people of God (Exodus 19:6; 1 Peter 2:9). God used the wilderness experiences to change them.

今天我們同樣從罪所奴隸的世界中被解放出來, 神要我們成為帶領世界的罪人成為神所愛的子民的中介者. 神同樣會用我們生命中的曠野, 來訓練我們. 曠野是一個過程, 結果是要我們成為神聖靈宮殿的重要棟樑. 讓我們一同努力前行.

Today, we are also freed from a world enslaved by sin, and God wants us to be the intermediaries that lead the world's sinners to become God's beloved people. God also uses the wilderness of our lives to train us. The wilderness is a process and the result is that we become an important pillar of the temple of the Holy Spirit. Let us work together to move forward.

Reflections:

1. Which of the 7 wildernesses present the greatest lesson for you? Which of them is foundational to all Christians in your own opinion? 上面 7 個曠野的經歷, 哪一個對你是最不容易的功課? 你覺得哪一個是每一個基督徒都不可或缺的?